
Z á p i s n i c a č.  2/2011 
 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Zemianskom Podhradí dňa 29. apríla 2011 
  t.j.  v  piatok o 18,00 hodine na obecnom úrade  v Zemianskom Podhradí. 

 
 
 
Prítomní:                       starosta obce    -  Miroslav Zámečník 
                                        poslanci           -  Mgr. Marie Macejková, Zuzana Bánovská, 
                                                                    Ján Václav,  Martina Pacek, Eva Kopuncová,  
                                                                    Ing. Benková  Anna 
                                                                                                                                     
                                                                       
Obecný kontrolór                                 -  Ján  Kopunec 
Obecná kronikárka                              -  Daniela Madilová 
 
Neprítomný poslanec:                          -   Miloš Lobík                                                                     
 
 
Program: 
 
1. Otvorenie zasadnutia a určenie zapisovateľky a overovateľov, podanie mandátovej 
komisie 
 
    Zasadnutie otvoril starosta obce privítaním prítomných, konštatoval, že je prítomných 6 
poslancov obecného zastupiteľstva.  Písaním zápisnice poveril Ľudmilu Kočickú, pracovníčku 
OcÚ. Za prvého overovateľa určil p. Zuzanu Bánovskú, druhým overovateľom je  p Ján 
Václav.                                                                                                                                                                    
.  
 
Schválenie programu zasadnutia: 
 
Starosta požiadal poslancov o schválenie zmeny programu zasadnutia. Požiadal poslancov 
o zaradenie Správy hlavného kontrolóra  za rok 2010 p. Jána Kopunca ako bod č. 3, čím sa 
posunie program zastupiteľstva .  
 
2. Kontrola zápisnice č. 1/2011. 
3. Správa z kontroly hospodárenia obce Zemianske Podhradie  za rok 2010  
4. Schválenie zápisov do kroniky za rok 2010   
5. Prejednanie a schválenie návrhu VZN č. 1/2011 o povinnosti vypracovať povodňové plány       
    záchranných prác. 
6. Návrh a schválenie členov komisií.     
7. Čerpanie rozpočtu k 31. 3. 2011.   
8. Obecné záležitosti     
9.  Záver  
 
Poslanci program zasadnutia s navrhovanou zmenou  schválili bez pripomienkovania. 
 
 
 



2. Kontrola zápisnice č. 1/2011 
 
Kontrolu zápisnice previedol starosta obce Miroslav Zámečník za sledovania overovateľov 
a poslancov.  
 
uznesenie č. 14/2011 : poslanci kontrolu zápisnice č. 1/2011 zobrali na vedomie a schválili                             
                                    jednohlasne bez pripomienkovania 
 
3. Správa z kontroly hospodárenia obce Zemianske Podhradie  za rok 2010  
 

- starosta požiadal obecného kontrolóra o prečítanie správy z kontroly hospodárenia  
obce Zemianske Podhradie za obdobie január – december 2010. 
 
Obecný kontrolór p. Ján Kopunec vo svojej správe informoval poslancov o prevedení 
kontroly účtovných dokladov, správu o hospodárení obce, dodržiavanie postupov účtovnej 
osnovy. Správa tvorí prílohu zápisnice  č. 1. 
 
 
Uznesenie č. 15/2011 : Poslanci správu z kontroly hospodárenia obce Zem. Podhradie za  
                                      obdobie január – december 2010 zobrali na vedomie a schválili  
                                      jednohlasne v počte 6 prítomných poslancov. 
 
4. Schválenie zápisov do kroniky za rok 2010   
 
 
    Starosta predstavil poslancom novú kronikárku p. Danielu Madilovú, ktorú požiadal 
o prečítanie zápisov do kroniky za rok 2010, ktorú od roku 1991 až po rok 2010, 
viedla a zodpovedne zapisovala dôchodkyňa, bývala učiteľka na ZŠ v Bošáci p. Elena 
Kubíková. V zápisoch za rok 2010 sa spomína ako každoročne privítanie nového roka, čo sa 
v obci vybudovalo, prácu zastupiteľstva, činnosť materskej školy, cirkevné aktivity, 
návštevnosť Pamätného domu Holuby-Rizner, priebeh a výsledky volieb,  spoločenské 
udalosti, záujmové činnosti a demografický vývoj obyvateľstva našej obce. V závere kroniky 
za rok 2010  p. Kubíková oznámila svoje ukončenie zápisov ako to ona nazvala o tejto 
malebnej dedinke a zaželala novej kronikárke Danke Madilovej radosť z peknej práce.                                          
 
Uznesenie č. 16 /2011:  poslanci zápisy do kroniky za rok 2010 zobrali na vedomie a schválili   
                                       jednohlasne v počte 6 prítomných poslancov. 
 
 
 
5. Prejednanie a schválenie návrhu VZN č. 1/2011 o povinnosti vypracovať povodňové 
plány  záchranných prác. 
 
     Starosta prečítal poslancom návrh VZN č. 1/2011 o povinnosti vypracovať povodňové 
plány záchranných prác. Účelom tohto nariadenia je stanoviť povinnosť vypracovať 
povodňové plány pre právnické a fyzické osoby – podnikateľov, ktorých objekty môžu byť 
postihnuté povodňou. Povodňový plán je dokument organizačného charakteru a technického 
charakteru, ktorého obsah ustanovilo ministerstvo vo vyhláške č. 261/2010 Z.z., ktorou sa 
ustanovujú podrobnosti o obsahu povodňových plánov a postup ich schvaľovania. Povodňový 
plán tvorí povodňový plán zabezpečovacích prác a povodňový plán záchranných prác. Na 



základe Povodňového plánu záchranných prác Obce Zemianske Podhradie obec vyhodnotila, 
ako objekty, ktoré môžu byť zasiahnuté na území obce povodňou, objekty týchto právnických 
a fyzických osôb – podnikateľov: 
                                                        -    Domov sociálnych služieb, Zemianske Podhradie 
                                                        -    Poľnohospodárske družstvo Bošáca, 
                                                        -    AS Trading. s.r.o. Bratislava, ul. Rybničná 38 
 
Tieto objekty sú povinné vypracované alebo aktualizované    povodňové plány predložiť v 2 
exemplároch do 31. júla  2011 na obecný úrad. 
 
uznesenie č. 17/2011: poslanci návrh VZN č. 1/2011 o povinnosti  vypracovať  
                                    povodňové plány záchranných prác zobrali na vedomie a schválili  
                                    jednohlasne v počte 6 prítomných poslancov. VZN č. 1/2011 tvorí  
                                    prílohu zápisnice č. 2. 
 
 
 
6. Návrh a schválenie členov komisií 
  
Starosta požiadal predsedov komisii o návrh členov do komisii.  
 
Predseda kultúrnej a športovej  komisie Mgr. Marie Macejková navrhla za členov:  
       Danielu Madilovú 
       Evu Kosovú 
       Ľuboš Kusenda 
 
Predseda KOVP p. Ján Václav navrhol za členov : Ľubomíra Helíka 
                                                                                  Pavla Václava 
 
Predseda finančnej komisie Ing.  Anna Benková navrhla za členov:  Evu Kopuncovú 
                                                                                                              Ľubicu  Ochodnickú 
 
uznesenie č. 18/2011: poslanci jednohlasne v počte 6 prítomných poslancov schválili  
                                    navrhnutých členov do komisie pre kultúru a šport Danielu Madilovú,  
                                    Evu Kosovú a Ľuboša Kusendu, do komisie KOVP Ľubomíra Helíka  
                                    a Pavla Václava a do finančnej komisie Evu Kopuncovú a Ľubicu  
                                    Ochodnickú. 
 
7. Čerpanie rozpočtu k 31. 3. 2011.   
 
 
     Starosta  požiadal pracovníčku  p. Kočickú o informovanie o čerpaní rozpočtu k 31.3.2011. 
Pracovníčka informovala poslancov o úprave rozpočtu medzi jednotlivými položkami 
a podpoložkami. Celkový rozpočet sa navýši  o sumu  43,98 € - rodinné prídavky. 
K 31.4.2011 je potrebné upraviť rozpočet u týchto položiek: 
 
01116   633013   111 -  Licencia, softwér                                   49,68  € 
01116   633013   41   -  Licencia, softwér                                 111,12  € 
 
01116   633004  41    -  Revízia has. prístrojov                             4,18 €  



01116   637023  41    -  Kolkové známky                                      8,00 € 
0320     633004  41    -  Revízia has. prístrojov                           12,54 € 
0620     633006  41    -  Náradie AP                                            80,27 € 
08209   633004  41    -  Revízia has. prístrojov                             8,36 € 
0510     633004  41    -  Sklenené kontajnéry                               662,- € 
0640     632001  41    -  EE verejné osvetlenie                           1 500,-€  
 
Rozpočet sa navýši o sumu prijatých finančných prostriedkov na vyplatenie rodinných 
prídavkov  o sumu 43,98 €. 
 
221              312001   111         Príjem                                            43,98 € 
221 10405   637006   111         Výdaj                                             43,98 € 
 
Uznesenie č. 19/2011:  poslanci čerpanie rozpočtu k 31.3.2011 zobrali na vedomie a 
                                      jednohlasne v počte 6 prítomných poslancov schválili úpravu     
                                      a navýšenie rozpočtu . Čerpanie rozpočtu k 31.3.2011 tvorí prílohu  
                                      zápisnice č. 3. 
 
 
8. Obecné záležitosti     
 
 
Starosta informoval poslancov o liste starostu Obce Lubina, ktorý dňa 27.3.2011 organizoval 
oslavy pri príležitosti 175. výročia narodenia J.Ľ. Holubyho.  Týchto osláv sa zúčastnili 
i občania našej obce. Na oslavách nastal incident, ktorý sprevádzal začiatok osláv. Náš občan 
Stanislav Zamec, vystúpil s požiadavkou, prečo mu nebolo umožnené predávať publikácie 
pred kostolom počas slávnosti. Lubinský starosta mu vysvetlil situáciu, že by nebolo vhodné, 
aby sa pri tak významnom sviatku , akým je výročie narodenia J.Ľ. Holubyho akýmkoľvek 
spôsobom s jeho menom a dielom obchodovalo, naviac bol pán Stanislav Zamec upozornený, 
že národopisná publikácia bola darovaná od Obce Zemianske Podhradie ako sponzorský dar 
a preto nebol dôvod túto publikáciu predávať, keď sa mohla darovať . Pán S. Zamec na toto 
vysvetlenie neprimerane zareagoval  a na adresu starostu obce Lubina zaútočil ako na človeka 
s duchovnou nekultúrnosťou  a chudobou. Na základe tohto incidentu nás starosta Obce 
Lubina požiadal o predvolanie p. S. Zamca v rámci priestupkovej komisie za jeho nedôstojné 
chovanie na území cudzej obce voči jej štatutárnemu zástupcovi a požaduje od neho písomné 
ospravedlnenie. 
 Starosta informoval poslancov, že tento list odovzdal p. S. Zamcovi s tým, aby mal možnosť 
vyjadriť sa, čo aj urobil napísaním listu starostovi Obce Lubina  Ing. Martinovi 
Beňatinskému. V liste navrhuje stretnutie bez emócii , prípadné ospravedlnenie. Odvoláva sa 
na snahu predávať knihy z podnetu ich autora p. Jána Juráka, čo však nie je pravda, nakoľko 
autorom knihy  J.Ľ. Holuby Národopisné práce nie je p. Ján Jurák. Okrem iného žiada starostu 
obce Lubina o ospravedlnenie, že jemu ako osobe preberanej v liste , nedal túto skutočnosť na 
vedomie, ale on nemieni týmto zaťažovať priestupkovú komisiu obce Lubina. 
      Starosta poslancov informoval, že na základe rozhovoru so starostom Ing. Martinom 
Beňatinským, nebudeme prijímať žiadne rozhodnutia ani predvolávať nášho občana p. 
Stanislava Zamca na priestupkovú komisiu, nakoľko to pokladá za zbytočné odčerpávanie tak 
potrebnej energie tam, kde to nemá zmysel a ktorú môžeme využiť zmysluplnejšie pri práci 
pre našich občanov.  
 



- starosta informoval poslancov o žiadosti Slovenského zväzu protifašistických bojovníkov, 
Nové Mesto nad Váhom, ktorí žiadajú o finančný príspevok pre zabezpečenie osláv 67. 
výročia Slovenského národného povstania na vrchu ROH pri Lubine. Organizátori 
tohtoročných osláv 67. výročia SNP budú z týchto príspevkov uhrádzať priame náklady na 
opravu amfiteátra a okolia na vrchu ROH pri Lubine. 
 
uznesenie č. 20/2011: poslanci jednohlasne v počte 6 prítomných poslancov schválili    
                                    finančný príspevok vo výške 30,00 € na opravu amfiteátra a okolia na  
                                    vrchu  ROH pri Lubine pri príležitosti 67. výročia SNP. 
 
 
- ďalej starosta prečítal list od Únie nevidiacich a slabozrakých Slovenska v Novom Meste 
nad Váhom . Je to záujmová organizácia združujúca 104 členov s rôznym stupňom zrakového 
postihnutia. Finančný príspevok žiadajú na spolkovú činnosť. 
 
uznesenie č. 21/2011: poslanci jednohlasne v počte 6 prítomných poslancov  schválili  
                                    finančný   príspevok vo výške 20,00 € na spolkovú činnosť. 
 
 
- starosta informoval poslancov o situácii s prevzatím MŠ pod našu správu. Z obecného úradu 
z Bošáce sme dostali  dňa 7.4.2011 oznámenie zo zasadnutia OcZ, konaného dňa 29.3.2011, 
že súhlasia so zaradením materskej školy v Zem. Podhradí a výdajnej školskej jedálne pod 
zriaďovateľa Obec Zemianske Podhradie s platnosťou od 1.9.2011  a súhlas s prevodom 
materskej školy delimitačným protokolom. OcZ Bošáca súhlasí aj s poskytovaním stravy pre 
materskú škôlku v Zem. Podhradí zo školskej jedálne pri ZŠ v Bošáci. Zároveň nás 
upozornili, že počas prázdnin je možnosť stravu zabezpečiť z materskej školy v Bošáci. Výpis 
uznesenia  č. 31/2011 z tohto zastupiteľstva sme obdržali až  28. 4. 2011. 
     Informoval poslancov o stretnutí s riaditeľkou ZŠ s MŠ Ľ.V.Riznera v Bošáci s p. Mgr. 
Ankou Majerovou  a starostom obce Bošáca  Bc. Danielom Juráčkom dňa 2.5.2011. Na 
stretnutí by sa mali dohodnúť podmienky  delimitačného protokolu a návrh zmluvy na 
zabezpečovanie stravy školskou jedálňou ZŠ v Bošáci. 
     Ďalej starosta informoval poslancov , že v marci  sa konal zápis detí do našej materskej 
školy. Prihlásilo sa 12 detí. Môžeme prijať 6, najviac 7 detí. Na tento počet potrebujeme 
výnimku z KŠÚ v Trenčíne. Zatiaľ sme prijali 6 detí , ktoré sú všetky zo Zemianskeho 
Podhradia, ktorým sa poslali už aj oznámenia o prijatí s nástupom od 1.9.2011. Ostatným 
rodičom sa poslali oznámenia o neprijatí do materskej školy v Zem. Podhradí. 

 
- starosta navrhol poslancom zastaviť vyplácanie príspevku vo výške 631,- €, schváleného 
uznesením č. 3/2010 zo dňa 23.2.2010  na prevádzkovanie MŠ v Zemianskom Podhradí 
z dôvodu neposkytnutia prehľadu o čerpaní finančných prostriedkov  na MŠ v Zemianskom 
Podhradí, o ktoré sme niekoľkokrát v listoch žiadali. 

 
 
uznesenie č. 22/2011:  poslanci jednohlasne v počte 6 prítomných poslancov súhlasia so  
                                     zastavením vyplácania finančného príspevku od februára 2011 vo   
                                     výške 631,- €  na  prevádzkovanie MŠ  v Zemianskom Podhradí.   
                                     Zároveň sa ruší  uznesenie č. 3/2010 zo dňa 23. 2. 2010. 
  
 
 



- starosta informoval poslancov o stavaní mája dňa 30. 4. 2011 o 19,00 hodine vo dvore 
obecného úradu.  
 
- starosta pozval poslancov na otvorenie rozhľadne na vrchu Lopeník dňa 1.5.2011 o 12,00 
hodine,  o občerstvenie a dobrú náladu je postarané. 
 
-starosta oznámil poslancom, že 30. 4. 2011 sa bude páliť  Jura  - je to tradícia, ktorá sa u nás 
zachováva . 
 
- starosta pozval poslancov na oslavu Dňa matiek, ktorá sa u nás bude konať 8.5.2011 o 14,00 
hodine v kultúrnom dome. Kultúrna komisia zabezpečila program i občerstvenie.  
 
- ďalšou akciou je  tradičný 16. ročník Holubyho botanický chodník – je to turistický pochod 
z Javoriny  do cieľa pochodu  - Zemianskeho Podhradia. Turistom sa pripraví občerstvenie 
a odovzdá diplom. 
 
- ďalej starosta informoval poslancov o tom, že p. Mária Václavová, ktorá bola umiestnená 
v DOS v Moravskom Lieskovom , je od 6.4.2011 umiestnená v DD v Novej Bošáci, čím sa 
rušia  finančné výdavky na opatrovateľskú službu. 
 
- starosta informoval poslancov o príprave projektu spoločného zberného dvora s obcou 
Bošáca 
 
- o zámere upravenia otoča ( likvidácia skládok, úprava terénu, vysadenie stromov) 
 
- informoval poslancov o možnosti vypracovania projektu a poskytnutia finančných 
prostriedkov na protipovodňové opatrenia, ktoré by sa týkali navýšenia regulácie potoka od 
mostu pri kostole až po otoč – družstvo a rizikových miest na Zbehovej. Tento projekt je 
momentálne vo vybavovaní, pripravujeme podklady ako je menný zoznam a čísla parciel  
všetkých vlastníkov  z oboch strán potoka uvedeného úseku, fotografická dokumentácia 
z rokov, kedy boli tieto časti zaplavené povodňami. 
 
- oznámil poslancom, že sme požiadali Krajský stavebný úrad v Trenčíne o generálne určenie 
stavebného úradu na dobu rokov 2011 – 2014. Krajský stavebný úrad nám určil pre túto 
činnosť Obec Bošácu. 
 
- starosta informoval  poslancov o zapožičaných 2 ks EKO-LED 46/16–R Zeus  svietidiel na 
verejné osvetlenie, ktoré sa umiestnili na konci dediny ( Vlado Rýdzi), a pri hospodárskom 
dvore PD, od firmy EMPEMONT Slovakia, s.r.o., Bratislava. Sú to veľmi úsporné svietidlá. 
Zapožičané boli na 2 mesiace a po tejto skúšobnej dobe ich odkúpime. Starosta sa vyjadril, že 
do budúcnosti by nebolo zlé postupne vymeniť všetky svetlá za tieto EKO-LED Zeus 
svietidlá. 
 
- starosta informoval poslancov o vydaní 1. čísla časopisu Prameň, časopisu obcí Bošáca 
a Zemianske Podhradie.  Časopis bo doručený do každej domácnosti. Výtlačok jedného čísla 
stojí 0,54 €.  Naša obec objednala 200 ks. Starosta požiadal poslancov o nápady a príspevky 
do budúceho čísla, ktoré vyjde v mesiaci júl.  
 
- informoval poslancov o zriadenej webovej stránke obce, nákupe skenera. 
 



- informoval poslancov, že robil prieskum o možnosti výstavby bytovky, 
 
- o  predĺžení stavebného povolenia na DOS,  
 
- informoval poslancov o uzatvorení dodatku k zmluve  s firmou  MARIUS PEDERSEN, a. s. 
Trenčín, ohľadne separovania PET fliaš.  .Doteraz pri odvoze separovaného odpadu PET fliaš 
sme nemali žiadny príjem, teraz obec dostane 30,- € za 1 tonu odpadu. 
 
- starosta oboznámil poslancov, že podnikol kroky k zlegalizovaniu výstavby šatní 
a sociálnych zariadení na futbalovom ihrisku, dal vypracovať projekty a nakoľko sa zistilo, že 
ešte po všetkých tých zámenách a prepisoch zasahujeme ešte do vlastníctva p. Ladislava 
Kuchtu, znovu sme museli dať vyhotoviť geometrický plán, bude sa musieť vypracovať 
darovacia zmluva a následne zápis do katastra. Všetko sú to finančné prostriedky, s ktorými 
sa v rozpočte na začiatku roka nepočítalo, ale pre zlegalizovanie sú nevyhnutné. Informoval 
poslancov s nepredvídanými ďalšími výdavkami, nakoľko p. Peráček odkúpil susednú parcelu 
od Petra a Kamila Drdúla, je potrebné podielať sa na spolufinancovaní oplotenia uvedenej 
parcele. Informoval poslancov  že materiál je už zakúpený.  
Upozornil poslancov, že taktiež je potrebné opraviť oplotenie od cesty, nakoľko hrozí vznik 
škody na majetku na rodinných domoch, ktoré sú nechránené pre poškodené pletivo. 
 
- informoval poslancov ,že v KD sa cvičí zumba každý pondelok a štvrtok. 
 
-  starosta požiadal poslancov o zmenu termínu zastupiteľstva, nakoľko do konca júna musí 
byť schválený záverečný účet obce za rok 2010 a naše ďalšie zastupiteľstvo je 1. 7.2011. 
Poslanci súhlasili s termínom ďalšieho zastupiteľstva na 22. júna 2011 o 18,00 hodine. 
 
9. Záver  
 
     Keďže nik z prítomných nemal viac žiadnych pripomienok ani otázok, starosta poďakoval 
za účasť a zasadnutie o 20,15 hod. ukončil. 
 
 
 
 
Zapísala: .................................................................... 
 
 
Overili: ......................................................................             
 
              .....................................................................      
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                       Miroslav Zámečník                                                                                                            
                                                                                                           starosta obce 



 


